
 

 

 

 

 Are Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr. 14 

 

 

Koosoleku toimumise koht: Are Kool 

Koosoleku toimumise aeg: 07.11.2017 

Koosoleku algus: 18.00 

Koosoleku lõpp: 19.42 

Koosolekul osalenud hoolekogu liikmed: Juhataja Pille Kuusik, Tatjana Kakko, 

Merle Juss, Kätlin Aaspalu, Kärt Pähkel, Reelika Elleste, Kadri Jõemetsa. 

Koosolekul osalenud külalised: direktor Anneli Uibu, Karmen Leppoja. 

Koosolekult puudunud hoolekogu liikmed: Elina Leiner, Marju Sepp. 

 

Päevakord. 

1. Hoolekogu töö kokkuvõte. 

2. Uue hoolekogu valimisest. 

3. Jooksvad küsimused. 

1. Hoolekogu tööst tegi juhataja Pille Kuusik kokkuvõtte ja jäi tulemustega 

rahule. Palju oli tehtud ettepanekuid kooli juhtkonnale ja Are 

Vallavalitsusele. 



Reelika: Kas kooli ja lasteaia sisehindamises ilmsiks tulnud probleemidega 

on tegeletud? 

Anneli: Probleemidega on põhjalikult tegeletud ja kindlasti tegeletakse ka 

edaspidi. 

2. Uue hoolekogu valimisest. 

Pille: Teha kõikidele lapsevanematele e-maili kaudu hoolekogusse 

kandideerimise ettepanek. 

Anneli: Teha eraldi küsitlus kooli ja lasteaia lapsevanematele. 

3. Jooksvad küsimused. 

Kärt: Lasteaia söögisaal kajab liialt. 

Anneli: Võimalusel paigaldatakse söögisaali lakke mürasummutusplaadid. 

Kärt: Õuealal olevate karussellide ümbrus on väga libe ja porine. 

Ettepanek: paigaldada karussellide alla spetsiaalsed kummist matid. 

Kärt: Lasteaiale oleks vaja juurde muretseda kuivatuskapp. 

Pille: Kooli koduleheküljel on konsultatsioonide ajad raskesti leitavad. 

 

 

Hoolekogu juhataja Pille Kuusik 

 

Protokollis Kadri Jõemetsa                                                  

22.11.2017 


